
 

Kraków, 18 listopada 2015 roku 

Michał Drewnicki 

Radny Miasta Krakowa 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

INTERPELACJA 

 Bardzo proszę o informację czy w Krakowie występuje system dopłat do węgla dla 

najuboższych, a jeżeli tak, to jaka była kwota tego dofinansowania w 2014 i 2015 roku? 

Zgodnie z wnioskami z Komisji Ekologii i Ochrony Powietrza należałoby zmienić 

procedurę dofinansowywania wymiany pieców węglowych, gdyż dzisiaj najubożsi, często 

mimo chęci nie są w stanie spełnić wymogów miejskiego programu, a tym samym zmienić 

starych pieców na inne źródła ciepła.  

 

 

 

Z poważaniem, 

 

Michał Drewnicki 


